

ԲՈՎԱՆԴԱԿՈՒԹՅՈՒՆ

ՀՈԴՎԱԾՆԵՐ

Դալայյան Տոքթ - «Թաքուն, քողարկված» հասկացության բայանվանական և գոյականական դրսևորումները վաղնջահայերենից եկող մի արմատի հայ-իրանական ստուգաբանական քննության լույսի ներքո.....	5
Զաքարյան Հովհաննես - «Բեկոր» իմաստով հայերեն մի քանի բառերի ստուգաբանություն.....	19
Խաչատրյան Լալիկ, Միրումյան Մարգուշ - Սոմատիկ բաղադրիչներով վերլուծական կառույցների տիպաբանությունը հայերենում	40
Խաչատրյան Հասմիկ - Բասենի խոսվածքը Շիրակի մարզում (քերականական առանձնահատկություններ).....	61
Կատվայան Վիկտոր - Շիրակի մարզի խոսվածքներին բնորոշ մի քանի բառերի մասին.....	76
Վարդանյան Արտակ - Մարաղայի բարբառի խոսվածքներ Նախիջևանի տարածքում.....	89

ՔՆՆԱՐԿՈՒՄ

Ֆիշենկճեան Անի - Գրական արեւմտահայերենի քերականական համակարգի տեղաշարժերը՝ ըստ արեւմտահայերենի առկայ դասագիրքերու (բայ).....	101
---	-----

ՀԱՂՈՐԴՈՒՄ

Գրիգորյան Գայանե – Փորձառական տվյալներ հայերեն խոսքում դադարների դրսևորման վերաբերյալ.....	124
---	-----

ԳԻՏԱԿԱՆ ԿՅԱՆՔ

Ներսիսյան Վարսիկ- «Զահուկյանական ընթերցումներ» գիտական նստաշրջան.....	142
--	-----

CONTENTS
ARTICLES

Dalalyan Tork - The Meanings of "Hidden, Disguised" in the Light of the Armenian-Iranian Etymological Examination of a Root Coming from Ancient Armenian.....	5
Zakaryan Hovhannes - Etymology of Several Armenian Words Meaning “Splinter, Chip, Piese, Part”.....	19
Khachatryan Lalik, Мирмян Маргуш - Typology of Analyti- cal Structures with Somatic Components in Armenian.....	40
Khachatryan Hasmik - Bassen Speech in the Marz of Shirak (grammatical features).....	61
Katvalyan Viktor - About some words characteristic to the speech of the Shirak region.....	76
.....	
Vardanyan Artak - Subdialects of the Artsakh-Syunik dialect in the Territory of Nakhijevan.....	89

DISCUSSION

Fishenkjian Ani - Shifts in the Grammatical System of Literary Western Armenian Based on Existing Textbooks of Western Armenian (verb).....	101
--	-----

REPORT

Grigoryan Gayane - Experimental Data on the Expression of Pauses in Armenian Speech.....	124
--	-----

SCIENTIFIC LIFE

Nersisyan Varsik - Scientific session "Jahukyan Readings".....	142
---	-----

СОДЕРЖАНИЕ СТАТЬИ

Далалаян Торк - Проявления понятия "скрытый, замаскированный" в свете армяно-иранского этимологического анализа одного корня, восходящего к древнеармянскому	5
Закарян Оганес - Этимология некоторых армянских слов, обозначающих "часть, обломок, осколок".....	19
Хачатрян Лалик, Мирумян Маргуш - Типология аналитических структур с соматическими компонентами в армянском языке.....	40
Хачатрян Асмик - Басенский говор в Ширакской области (грамматические особенности).....	61
Катвалян Виктор - О нескольких словах, характерных для диалектной речи Ширакской области	76
Вардanian Артак – Говоры Марагинского диалекта на территории Нахиджевана.....	89

ОБСУЖДЕНИЕ

Ани Фишенкчян - Сдвиги в грамматической системе литературного западноармянского на основе существующих учебников западноармянского (глагол).....	101
---	-----

СООБЩЕНИЕ

Григорян Гаяне - Экспериментальные данные по проявлению пауз в армянской речи.	124
--	-----

НАУЧНАЯ ЖИЗНЬ

Нерсисян Варсик - Научная сессия "Джаукяновские чтения"....	142
--	-----